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Trener Jose Mourinho pojawił się przed dziennikarzami, by skomentować

występ swoich piłkarzy w końcówce meczu Roma - Napoli. Poniżej

prezentujemy wszystkie wypowiedzi portugalskiego trenera dla

dziennikarzy:

 JOSE MOURINHO DLA DAZN:

 Pierwsze wrażenia, jaki mecz widziałeś?

"Dla mnie to był świetny mecz, takie mam odczucia z ławki. Gra na wysokim

poziomie. Zero do zera, jeden do zera lub zero do jednego, to był ciężki mecz dla

wszystkich. Duża intensywność, koncentracja. Szanowaliśmy się nawzajem. Gra na

wysokim poziomie.

Defensywnie prawie doskonały...

"Dwaj środkowi obrońcy się poprawiają, krycie Cristante i Veretouta też bardzo

dobre. Ważne było, aby Zaniolo i Mkhtiaryan zamknęli wewnętrzne przestrzenie,

Pellegrini cofnął się bardziej. Bardzo intensywny mecz, widziałem, że ludzie byli

zmęczeni, ale ja lubię zmęczenie. Dużo pracowaliśmy. Ciężki mecz, mogliśmy

wygrać jednym golem lub oni mogli. Dwóch trenerów z dwoma czerwonymi

kartkami... Nie zrobiłem nic szczególnego. Obaj zostaliśmy odesłani, ale sędzia nie

był zły, wykonał dobrą i wyważoną pracę. Nikt nie wraca do domu szczęśliwy, ale

wynik jest sprawiedliwy."

Jeśli chciałeś reakcji, to ją dostałeś. Drużyna próbowała wygrać do samego

końca....

"Kiedy robisz takie wielkie gówno jak nasze, następny mecz jest bardzo trudny,

masz inny ciężar emocjonalny. Ale drużyna grała i starała się wygrać. Na ławce

widziałem świetną grę".

Decyzja o wysłaniu na trybuny pięciu zawodników, którzy zagrali w

czwartek?

"Postawiłeś mnie w trudnej sytuacji. To są rzeczy z szatni, to są wiadomości z szatni.

Jest to dla mnie ważne. Jest czas na mecz i czas na zabawę, ten mecz pozostał w

mojej pamięci i trudno mi wybaczyć."

Czy spodziewasz się, że ich odzyskasz?

"Oczywiście."

Czy dzisiejszy mecz Romy podobał Ci się bardziej niż mecz Juve?

"Dwa różne mecze. W meczu z Juve dominowaliśmy bardziej, mieliśmy większą
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kontrolę nad piłką. Dzisiaj mieliśmy więcej strat. Z Juve podobała mi się osobowość

z niską grą, dzisiaj podobała mi się organizacja i to, jak kontrolowaliśmy Osimhena,

co nie było łatwe. Dwa mecze, które dają mi poczucie, że lubię naszych 12-13-14

zawodników i jest materiał do pracy. Tylko jeden punkt, ale zagraliśmy z nimi jak

równy z równym.
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